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Folkets Röst nås av indikationer på att förskoleplatserna i Bollebygd centralort kommer vara fulla under
2018.

l dagsläget kan bara kommunen erbjuda förskola, familjedaghem har vi sedan länge awecklat.
Naturförskolan som var en väldigt resurssnål verksamhet när den startades är även den borttagen.

Privata aktörer har nyligen fått avslag att starta familjedaghem på som vi ser det felaktiga grunder.
Vår motion gällande återinförande avvårdnadsbidrag har ännu ej behandlats men den skulle kunna bidra till
att lätta på trycket för kommunens förskoleverksamhet.

Vår befolkning blir inte färre och yngre, vi Folkets Röst är övertygade om att det finns ett behov av ytterligare
äldreboenden.

hlur skall vi har råd med allt är en av de frågor vi ställer oss. Om vi inte har råd måste vi finna andra vägar,
prioritera annorlunda,

Ett sätt är att som den nu klubbade budgeten skjuta upp betalningsansvaret på framtida generationer, men vi
anser vi måste redan nu vara kreativa, finna andra lösningar och själva vara beredda att stå för en del av
kalaset.

Vi, Folkets Röst vill skapa en ökad valmöjlighet för barn och familj samt även minska ned på det inom kort
stundande investerings behov som ytterligare en förskola innebär.

Folkets Röst lägger härmed följande motion:

. Möjligheter att bedriva verksamhet i form av Naturförskolan eller liknande förskola där lokalbehovet
är begränsat ska återinföras. Vi är övertygade om att det finns pedagoger och barn som skulle trivas
j en liknande miljö som den ursprungligen utvecklades inom.
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